

မိဘများအတွက် ACCESS 2.0 လမ်းညွှန်တစ်ခု

(အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ဆက်သွယ်မှု၊ နားလည်သဘောပေါက်ခြင်းတို့ကို ပြည်နယ်အလိုက် စစ်ဆေးခြင်း)



အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ အကဲဖြတ်ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာသင် တိုးတက်မှု၏ သက်သေအတိုင်အတာတစ်ခုကိုပေးပါသည်။



ACCESS 2.0 ဆိုသည်မှာအဘယ်နည်း။

ACCESS 2.0 သည် လူမှုရေးနှင့် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး (နားထောင်ခြင်း၊ စာဖတ်ရှုခြင်း စာရေးသားခြင်း နှင့် စကားပြောခြင်းတို့တွင်) ကို စစ်ဆေးပေးသည့် နှစ်စဉ် အကဲဖြတ်ခြင်းအနှစ်ချုပ် ဖြစ်ပါသည်။ စာမေးပွဲသည် ပြည်နယ်မှစစ်ဆေးရန်လိုအပ်သည့် စိစစ်ချက်ဖြစ်ပြီး ဗဟိုအစိုးရ၏ အင်္ဂလိပ် ဘာသာလေ့လာသူများအား စောင့်ကြည့်မှု လိုအပ်ချက်ကို ပြည့်မီပါသည်။ အားလုံးသော အင်္ဂလိပ်ဘာသာလေ့လာသူဟု သတ်မှတ်ထားသည့် K-12 အတန်းမှကျောင်းသားများသည် ထိုစာမေးပွဲကိုဖြေဆိုရပါမည်။

သင့်ကလေးသည် သူငယ်တန်းတွင်ရှိနေပါက၊ သူ/သူမ သည် စာရွက် နှင့်ခဲတံကို အသုံးပြု၍ စာမေးပွဲ လေးပိုင်းလုံးကိုဖြေဆို ရပါမည်။ သင့်ကလေးသည် ၁-၁၂ တန်းအတွင်းဖြစ်ပါက၊ စာမေးပွဲကို အွန်လိုင်းဖြင့်ဖြစ်စေ၊ စာရွက်ဖြင့်ဖြစ်စေ အားလုံး စစ်ဆေးခြင်း၊ သို့မဟုတ် စာရေးသားခြင်းစာမေးပွဲ စာရွက်ပေါ်စစ်ဆေး နေသည့်အခါ အွန်လိုင်းအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ၁၅-၁၆ ပညာသင်နှစ်မတိုင်မီတွင် ထိုစာမေးပွဲကို စာရွက်ဖြင့်သာ စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။ Denver အစိုးရကျောင်းများ သည် အွန်လိုင်းစာမေးပွဲစစ်ခြင်း သို့ ကူးပြောင်းလျှက်ရှိပါသည်။

အင်္ဂလိပ်ဘာသာ လေ့လာသူအဖြစ်သတ်မှတ်သော ၁-၁၂တန်း ကျောင်းသားများနှင့် သိမြင်ခြင်း ဆိုင်ရာ ချို့ယွင်းချက်ရှိသူများသည် အခြား ELL အတွက် ACCESS တွင် ပါဝင် စစ်ဆေးရမည်။ စာမေးပွဲကို စာရွက်ပေါ်တွင်အားလုံး စစ်ဆေးပါမည်။

စာရွက်သုံးစာမေးပွဲသည် အတန်းအားလုံးမှ စာရေးသားခြင်း စိစစ်ရန်လိုအပ်သည်။ ကျောင်းသားများအား စိစစ်ရန် အသုံးပြု နိုင်ပါသည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အချိန်တွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်နည်း။

စာမေးပွဲကာလ

စာမေးပွဲကာလအတွင်းတွင် သင့်ကျောင်းသားများအား အချို့နေ့များတွင် စာမေးပွဲစစ်နိုင်ပြီး အချို့နေ့များတွင် စာသင်နိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများမှ တစ်ချိန်လုံးစာမေးပွဲမဖြေရပါ။ သင့်ကျောင်းသားအတွက် စာမေးပွဲနေ့ရက် အတိအကျကို၊ သင့်ကလေး၏ ဆရာထံတွင် ဆက်သွယ် မေးမြန်းပါ။

ဇန်နဝါရီလ ၉ ရက် - ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၀ ရက်

ကျောင်းသားများသည် ယေဘုယျအားဖြင့် စာမေးပွဲအား ၂ နာရီ နှင့် ၄၅ မိနစ် ကြာဖြေဆိုရပါမည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ရမှတ်များမည်ကဲ့သို့ ရမည်နည်း။

မိဘများအတွက်အမှတ်အစီရင်ခံစာကို မေလတွင် နေအိမ် သို့ပေးပို့ပေးမည်ဖြစ်ပြီး သင့်ကလေး၏ စွမ်းဆောင်ရည် နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက် အတိအကျ ပါဝင်ပါမည်။ သင့်ကလေး၏အမှတ် စုစုပေါင်း ၈ ခု ကိုသင်ရရှိပါမည်။ ထိုအမှတ်ကို ကျွမ်းကျင်မှုအဆင့် ၆ ခုခွဲ၍ အစီရင်ခံပါမည်-

၁ - စာရင်းသွင်းခြင်း	၂ - စတင်ခြင်း	၃ - ဖွံ့ဖြိုးခြင်း	၄ - ကြီးထွားလာခြင်း	၅ - လိုအပ်ချက်ဖြည့်ဆည်းခြင်း	၆ - ရောက်ရှိခြင်း
----------------------	---------------	--------------------	---------------------	------------------------------	-------------------

နားထောင်ခြင်း၊ စာရေးသားခြင်းနှင့် စကားပြောခြင်း တို့အတွက် အမှတ်သီးခြားစီ သင်ရရှိပါမည်။ ထိုမှတစ်ဆင့်၊ အောက်ပါ အစိတ်အပိုင်းအလိုက် အမှတ်ကိုရရှိပါမည်-

- နှုတ်ပြောဘာသာစကား- စကားပြောခြင်း (၅၀%) နှင့် နားထောင်ခြင်း (၅၀%) နှစ်ရပ်ပေါင်း
- စာပေတတ်မြောက်ခြင်း- စာဖတ်ရှုခြင်း (၅၀%) နှင့် စာရေးသားခြင်း (၅၀%)
- နားလည်သဘောပေါက်ခြင်း- နားထောင်ခြင်း (၃၀%) စာဖတ်ရှုခြင်း (၇၀%)
- စုစုပေါင်းရမှတ်- နားထောင်ခြင်း (၁၅%)၊ စကားပြောခြင်း (၁၅%)၊ စာဖတ်ရှုခြင်း (၃၅%)၊ နှင့် စာရေးသားခြင်း (၃၅%)။



ဤရမှတ်များအားမည်ကဲ့သို့အသုံးပြုမည်နည်း။

ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်း၏ အင်္ဂလိပ်ဘာသာကျွမ်းကျင်မှုကို ဆရာများအားအသိပေးနိုင် ရန် ACCESS 2.0 အမှတ်များကို အသုံးပြုပါမည်။ ကျောင်းသားများအတွက် အသင့်လျော်ဆုံး သင်ကြားမှုပုံစံကို သတ်မှတ်နိုင်ရန်အတွက် အထောက်အကူပြုပါသည်။ အင်္ဂလိပ်စာ လေ့လာသူတစ်ဦးအား ပုံမှန်အင်္ဂလိပ်စာ သင်တန်းသို့ နေရာချထားပေးနိုင်ရန်အတွက်လဲ ထိုရလဒ်များကို အသုံးပြု ပါမည်။ ကျောင်းသားများသည် အင်္ဂလိပ်ဘာသာရယူမှုဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့မှ ထွက်နိုင်ရန်အတွက် ခြံငုံပေးသော ကျွမ်းကျင်မှုအဆင့် ၅.၀ နှင့်အထက်နှင့် တကွ စာပေတတ်မြောက်မှုအမှတ် ၅.၀ နှင့်အထက်ရရှိရန် လိုအပ်ပါသည်။



ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

စာမေးပွဲတွင်စစ်ဆေးသော အဆင့်သတ်မှတ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်းသော အချက်အလက်များရရှိရန်အတွက်၊ WIDA ဝက်ဘ်စာမျက်နှာ <https://www.wida.us/downloadLibrary.aspx> သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှု၍ အဆင့်အတန်းသတ်မှတ်ချက် ခေါင်းစဉ်အောက်မှ မိသားစု အွန်လိုင်းဆွေးနွေးပွဲများ ကိုကြည့်ရှုပါ။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး တွင်ပါဝင်ပတ်သက် ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာ သင့်ကလေးအတွက် သင်ကူညီပေးနိုင်သည့် နည်းလမ်းများအတွက်နှင့် စမ်းသပ် နေရာထိုင်ခင်းရရှိရန် သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖွဲ့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပါ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- ကော်လိုရာဒို အစိုးရ အရင်းအမြစ်များ
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍သိလိုသည်များနှင့် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့် ကလေး၏ကျောင်းအား တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းနံပါတ် (၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ ကိုဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။